



# "TEMPS DE SEGONA MÀ"

FOMENTO DE LA CULTURA DEL RECICLAJE  
Y LA SOLIDARIDAD



Ajuntament d'Alcúdia  
Mercats

Todos los sábados a partir de noviembre

## QUE ES?

El hecho de organizar un "Temps de segona mà" en Alcudia, tiene como objetivo prioritario el fomento de la cultura del reciclaje y la solidaridad, en un momento de crisis económica como el que vivimos actualmente. Los objetos que tenemos en casa almacenados, que no utilizamos y que en muchos casos nos estorban, pueden ser muy útiles para otras personas.

La idea es que las personas particulares interesadas en participar y poner un punto de venta, se inscriban en el Área de Participación Ciudadana del Ayuntamiento de Alcudia, y expongan los objetos que van a poner a la venta y que se venderán por el precio que crean conveniente.

## NORMATIVA DE PARTICIPACIÓN

Se podrán vender objetos de segunda mano, como pueden ser: libros, muebles, ropa, herramientas, instrumentos musicales, material de puericultura, juegos, juguetes, discos, material informático, enseres del hogar...

No se podrán vender bajo ningún concepto: alimentos, animales, productos peligrosos o nocivos para la salud o para el entorno, ni productos o restos de stock.

De este modo, queda totalmente prohibida la venta de productos que no sean de segunda mano, así como la venta profesional y la venta de productos que no se encuentren en buen estado de conservación.

Importante: Todos los productos expuestos han de llevar especificado su precio de forma clara y visual con la finalidad de no confundir a los posibles compradores.

## INSCRIPCIONES

Puede participar cualquier persona mayor de 16 años, siempre y cuando no sea profesional de la venta con intención de vender sus productos "nuevos", la actividad va dirigida exclusivamente a particulares..

Todas aquellas personas interesadas en participar, deberán llenar la inscripción que podrán encontrar en la página web del Ayuntamiento de Alcudia [www.alcudia.net](http://www.alcudia.net) Una vez recibida la inscripción, desde el Área de Mercados se enviará una confirmación de participación en la actividad.

El plazo máximo de inscripción será como máximo el MIERCOLES anterior al sábado del mercadillo.

## ORGANIZACIÓN DE LOS PUESTOS DE VENTA

Teniendo en cuenta que la actividad se desarrollará en un espacio público, el montaje y desmontaje de los puestos de venta se deberá realizar de forma ágil, de modo que habrá un máximo 30 minutos para descargar los objetos de venta y un máximo de 30 minutos para recogerlos.

OS AGRADECERIAMOS QUE EVITASEIS EXPONER LOS OBJETOS A LA VENTA EN EL SUELO Y SIN MESA.

La actividad de segunda mano, se abrirá a las 9.30h y se cerrará a las 13.30h.  
Los puestos de venta se asignaran a partir de las 09.00 h.



# TEMPS DE SEGONA MÀ

## FOMENT DE LA CULTURA DEL RECICLATGE I LA SOLIDARITAT

Tots els dissabtes a partir del mes de novembre.



Ajuntament d'Alcúdia  
Mercats

### QUÈ ÉS?

El fet d'organitzar un "**Temps de segona mà**" a Alcúdia té com a objectiu prioritari el foment de la cultura del reciclatge i la solidaritat, en un moment de crisi econòmica com la que vivim actualment. Els objectes que tenim a casa emmagatzemats, que no fem servir i que moltes vegades fan nosa, poden fer molt de servei a una altra persona.

La idea és que les persones particulars interessades a participar i posar una parada, s'inscriguin a l'Àrea de Mercats de l'Ajuntament d'Alcúdia, i exposin els objectes que oferiran i que podran ser venuts pel preu que considerin convenient.

### NORMATIVA DE PARTICIPACIÓ

Es podran vendre objectes de segona mà, com poden ser: llibres, mobles, roba, eines, instruments musicals, material de puericultura, jocs, juguetes, discs, material informàtic, parament de la llar...

No es podran vendre sota cap concepte: aliments, animals, productes perillosos o nocius per a la salut o per a l'entorn, ni productes o restes d'estoc.

Així queda totalment prohibida la venda de productes que no siguin de segona mà o la venda professional, i la venda de productes que no estiguin en bon estat de conservació.

Important: Tots els productes exposats hauran de dur el preu especificat de forma clara i visual per tal de no confondre els possibles compradors.

### INSCRIPCIONS

Hi pot participar qualsevol persona major de 16 anys, sempre i quan no sigui professional de la venda amb intenció de vendre els seus productes "nous", l'activitat va dirigida exclusivament a particulars.

Totes aquelles persones interessades a participar, hauran d'omplir el full d'inscripció que podran trobar a la pàgina web de l'Ajuntament d'Alcúdia [www.alcudia.net](http://www.alcudia.net). Un cop rebuda la inscripció es rebrà una confirmació de participació.

El termini d'inscripció serà com a màxim el dimecres abans del dissabte del mercadet.

### ORGANITZACIÓ DE LES PARADES

Tenint en compte que l'activitat es desenvoluparà a un espai públic, el muntatge i desmuntatge de les parades s'haurà de fer de forma àgil, per tant hi haurà un màxim de 30 minuts per descarregar els objectes de venda i un màxim de 30 minuts per recollir-los.

### NO EXPOSAR ELS OBJETES A LA VENDA A TERRA I SENSE TAULA.

L'activitat de segona mà, s'obrirà a les 09.30 h i es tancarà a les 13.30h .  
Els llocs de venda s'assignaran a partir de les 09.00 h